



MARQUIS DE CHASSE

BORDEAUX
APPELLATION D'ORIGINE PROTÉGÉE



Au XVIII^{ème} siècle, la chasse à courre était un art de vivre réservé à la noblesse. Le MARQUIS de CHASSE, passionné par cette discipline, invitait régulièrement ses amis dans sa demeure bordelaise pour de grandes vèneries. À l'issue de ces journées, le tableau de chasse était servi au cours d'un généreux banquet accompagné de grands vins de Bordeaux.

In the 18th century, hunting with hounds was a way of life reserved for the nobility. The MARQUIS de CHASSE had a passion for it and would regularly invite his friends to his house in Bordeaux to go out on the chase with their pack. At the end of the day, the game they had bagged was served at a generous banquet washed down with fine Bordeaux wines.

NATURE DES SOLS / TYPE OF SOIL

Argilo-calcaire - Clay-limestone

ENCÉPAGEMENT / VARIETALS

80% Sauvignon, 20% Sémillon

DÉGUSTATION / TASTING NOTES

Ce vin arbore une robe citron, aux reflets légèrement dorés, brillants et limpides. Le nez, plaisant et de bonne intensité s'ouvre peu à peu sur des notes de fruits à chairs blanches et fruits exotiques. L'attaque est ronde dévoilant une belle richesse aromatique et une belle droiture. Belle minéralité, longiligne et net, soulignée par une fraîcheur aérienne et bien ciselée.

This wine boasts a lemon yellow robe with clear, brilliant, slightly golden tints. The pleasant bouquet offers good intensity and opens up gradually, rolling out white and exotic fruit scents. The attack is rounded, revealing rich aromas and upright character. A clean, long-lasting minerality is underscored by ethereal, finely-sculpted freshness.

www.marquidchasse.com